
Invigning av viltmålsbanan! 
 Invigningen äger rum den  

10/5 kl. 09.00

 Bandet klipps!
 Invigning av den nya grillplatsen, vi bjuder på korv med bröd.

 Fågelholksbygge och luftgevärsskytte.
 Alla banor hålls öppet för skytte i den mån funktionärer finns. 

Alla hjärtligt välkomna!!!



Program invigningen

Lördagen den 10 maj
09.00 Överraskningspersoner klipper 
bandet till banan och skjuter de första 

skotten!

09.30 Banan är öppen för alla att prova 
på. Föreningen bjuder varje skytt på två 

serier grisskytte 22lr. (8 skott).

10.00 Tänder vi elden vid vår nya och 
fina grillplats.

11.00 Bjuder vi på grillad korv och 
något drickbart vid elden.

13.00 avslutar vi dagen!

Under dagen försöker vi ha så många 
banor som möjligt öppna, i mån av 

funktionärer. Ta därför gärna med de 
vapen Du själv vill skjuta med.  

Föreningsvapen kommer finnas på 
plats. 

Medtag egen ammunition till Era 
vapen. Vid lånevapen finns begränsad 
mängd ammunition på plats och man 

betalar per skott.

I klubbstugan finns möjlighet att skjuta 
luftgevär!

Fakta om banbygget 
Tanken på en 50-metersbana har funnits 
i föreningen i snart 40 år. Under 2019 
började vi planera för banan, med syftet 
att kunna erbjuda ett billigare skytte 
jämfört med  älgen, samtidigt som skyt-
tet erbjuder mer variation och dessut-
om ger övningstillfällen på gris, som ju 
numera är mångas vanligaste vilt.
2020 började Oliwer ta hand om plane-
ringen av genomförandet, men Corona 
kom och la krokben för mycket i sam-
hället. 
2021 tog vi nya tag och beslutade om 
placering av banan och började förbere-
da markområdet.
2022 beslutade vi att utöka åtagandet till 
att även inbegruipa förbättringar av både 
älgen och inskjutningsbanan. Vi byggde 
vallar mellan banorna för att öka säker-
heten och trivslen vid de olika banorna. 
Mättavlor för elektronisk markering 
köptes in till 50-m banan, av samma 
modell som den som finns på älgen.
2023 anlade vi vallar för 50-mbanan för 
att kunna klassa den för kaliber 1. sam-
tidigt förbättrades vallarna till älgen och 
en ny väg byggdes framför älgbanan. 
2024 var det absolut mest hektiska året. 
Vi gjöt betongbäddar för både 50- och 
80-metersbanorna samt gjöt bottenplatta 
för maskinhus och skjutbås. Därefter 
byggdes maskinhus och skjutbås i rasan-
de tempo. Finalen var att få installerat 
nya drivanläggningar på både 50- och 
80-metersbanorna. Många har varit 
delaktiga i arbetet med banorna, men en 
extra stor eloge till Oliwer som både ko-
ordinerat arbetet och lagt många timmar 
på att bygga på banan. 
Resultatet av allt arbete är att vi nu har 
två banor med modern drivutrustning 
och elektronisk markering, vilket borgar 
för lättskötta och trevliga anläggningar!

Skytte på 50-m banan
Banan är byggd så att skytten passerar 
funktionären, på väg till skjutbåset. Det 
finns altså bara ett skjutbås i skjuthuset. 
Markeringen sker elektroniskt på sam-
ma sätt som på älgen. Resultatet visas 
på tavla, men kan även fås utskrivet på 
pappremsa.
Skyttet kan ske mot olika varianter av 
djurmål. Ordinarie kommer vara grist-
figur, men går att använda rådjur, eller 
mer troligt miniatyrälg om 60% storlek, 
vilket gör att jägarexamenselever kan ut-
föra grundträning på denna banan innan 
de går över till älgen.
Skyttet kan ske som stå/gå som på älgba-
nan, ordinarie lopp med samma hastig-
het eller som blandlopp med slumpmäs-
siga snabba/långsamma lopp.
För att alla ska kunna dra nytta av ett 
billigt skytte har föreningen skaffat en 
22lr med likadan kolv som den på våra 
Howa 6,5x55. Det innebär att det finns 
möjlighet att mängdträna skytte till en 
betydligt mer attraktiv prisbild än vad 
älgen erbjuder. När föreningsvapnet 
finns på plats säljer vi även ammunition 
i kaliber 22lr.
Givetvis är det tillåtet att använda egna 
vapen på banan, även klass1. Notera 
dock att man inte får använda kalibrar 
över 9,3x62, eller halvmantlad ammuni-
tion i klass 1.
Finner du det extra roligt att skjuta på 
50-m banan och vill göra det oftare? 
Säg till Påhl att Du vill bli funktionär så 
har vi möjlighet att öka antalet tillfällen 
när vi har banan öppen, kanske ha den 
öppen tillsammans med älgbanan? Eller 
varför inte börja ha lite spontanskytte 
där vi kan annonsera på facebook ett par 
dagar i förväg?
Lycka till på vår nya bana!



Sponsorlista 
Det har varit mycket arbete med att 
förverkliga banan, till hjälp har vi haft 
många som arbetat med bygget och även 
ett antal sponsorer som bidragit med 
tid, material och pengar. Vi ämnar anslå 
sponsorerna på banan, vi kan säkert ha 
glömt någon i farten, men påminn oss i 
så fall så fixar vi det på banan!
Skicka sponsorerna en tacksamhetens 
tanke, samt passa på att gynna deras 
verksamheter!

Combiplåt

Ederfors åkeri

Elitfönster

FFS mekaniska

Granflo Bygg

Henry Johanssons 
dödsbo

Högsby betong

Klavreströms  
stålgjuteri

Kronkvists åkeri

Oscar Arvidsson

Per-Göran  
Gustavssons dödsbo

Rehns schakt  
och skog

ProfilGruppen

Solör bioenergi

Spaljisten

Åseda bygg och järn

Åseda Eltjänst
Ni är guld värda, utan er hade detta 
projekt inte varit möjligt! 
Ett stort tack från styrelsen, föreningen 
och medlemmarna!


